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ZAPISNIK

s 15. sjednice Skolskog.odbora osnovne skole Suhopolje odrZane 30.
podetkom u 9:00 sati.

Prisutni: Ivandica Fett - Skvarid - predsjednica Skolskog odbora,
Keledi6, Marija Lach i Natalija KoLic Lukadevid
Odsutni: Goran DoleZal - zamjenik predsjednice - opravdano, Davor Hock - opravdano
Ostali: Anto Skraba - ravnatelj, Dragica Kuzmii - voditeljica radunovodstva i Marina Galeti6
- tajnica

Predsjednica Skolskog odbora, gospoda Ivandica Fett- Skvarii, otvara 15. sjednicu Skolskog
odbora u 9:00 sati, pozdravlja prisutne dlanove Skolskog odbora i konstatira da je prisutno 5
(pet) dlanova Skolskog odbora te da se mogu donositi pravovaljane odluke.

Predsjednica Skolskog odbora predlaZe sljede6i dnevni red:

DNEVNI RED

usvajanje zapisnikas prethodne 14. sjednice Skolskog odbora
Usvajanje izmjena i dopuna Proraduna 2a2022. godinu
usvajanje Financijskog plana i obrazloLenja za2o23. godinu i projekcije za
2024. i2025. godinu.
Usvajanje Plana nabave 2a2023. godinu
DonoSenje Odluke o davanju unajamlzakup Skolske imovine
Razno

prosinca 2022. godine s

Marina Rokinger, Ivan
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Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad-1) Zapisnik s 14. sjednice Skolskog odbora jednoglasno je usvojen.

Ad-2) Izmjene i dopune Proraiuna 2a2022. godinu jednoglasno su usvojene.

Ad-3) Financijski plan i obrazloil,enje za 2023. i projekcij e za 2024. i 2025. godinu
jednoglasno usvojeno.

Ad-4) Plan nabave za 2023. godinu jednoglasno je usvojen.

Ad-s) Odluka o davanju u najamlzakup Skolske imovine jednoglasno je donesena.

Sjednica je zakljudena u 10:30 minuta.

Ovaj zapisnik je napisan na 2 (dvije) stranice.

Zapisnidarka:
Marina Galetii
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Predsj ednica Skolskog odbora:
. Ivandica Fett- Stvarie
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